

UP TO 100 GUESTS

PERSONALIZE YOUR EVENT TO REFLECT YOUR UNIQUE STYLE AND VISION. FROM DÉCOR AND ENTERTAINMENT TO CATERING AND ACTIVITIES, OUR TEAM IS HERE TO HELP YOU CREATE A MEMORABLE EXPERIENCE THAT EXCEEDS YOUR EXPECTATIONS.

MASAYEL





LOUNGE AREA

SIP ON HANDCRAFTED COCKTAILS EXPERTLY PREPARED BY OUR SKILLED BARTENDERS WHILE RELAXING IN OUR AC CONTROLLED LOUNGE. WHETHER YOU PREFER A CLASSIC MARTINI, A REFRESHING MOJITO, OR A SIGNATURE YACHT-INSPIRED CREATION, OUR COCKTAIL MENU OFFERS SOMETHING FOR EVERY TASTE.

INDULGE YOUR SENSES WITH UNINTERRUPTED VIEWS OF THE MESMERIZING SEASCAPE FROM OUR YACHT'S FLY BRIDGE WHETHER IT'S THE ENDLESS OCEANE OR THE VIBRANT COLORS OF SUNSET, EVERY MOMENT OFFERS A BREATHTAKING BACKDROP FOR YOUR RELAXATION.







UPPER DECK

OUR UPPER DECK OFFERS AMPLE SPACE FOR DANCING, MINGLING, AND SOCIALIZING, ENSURING THAT YOUR GUESTS HAVE PLENTY OF ROOM TO MOVE AND GROOVE. WHETHER YOU'RE HOSTING AN INTIMATE GATHERING OR A GRAND CELEBRATION, OUR YACHT'S UPPER DECK CAN ACCOMMODATE YOUR EVERY NEED.

Cruise through the azure waters of Dubai and Marvel at the Breathtaking views that surround you. From pristine coastlines to iconic landmarks, every moment on our Majesty yacht promises to be a feast for the senses.

EVENTSDXB.COM

CREATING MEMORIES

BIS ZU 100 GÄSTE

Personalisieren Sie Ihre Veranstaltung, um Ihren einzigartigen Stil und Ihre Vision widerzuspiegeln. Vom Dekor und der Unterhaltung bis hin zu Catering und Aktivitäten – unser Team steht Ihnen zur Seite, um ein unvergessliches Erlebnis zu schaffen, das Ihre Erwartungen übertrifft.

MASAYEL





LOUNGE AREA

GENIEßEN SIE HANDGEFERTIGTE COCKTAILS, DIE VON UNSEREN ERFAHRENEN BARKEEPERN MEISTERHAFT ZUBEREITET WERDEN, WÄHREND SIE SICH IN UNSERER KLIMATISIERTEN LOUNGE ENTSPANNEN. OB SIE EINEN KLASSISCHEN MARTINI, EINEN ERFRISCHENDEN MOJITO ODER EINE SIGNATURE YACHT-INSPIRIERTE KREATION BEVORZUGEN – UNSERE COCKTAILKARTE BIETET FÜR JEDEN GESCHMACK ETWAS.

VERWÖHNEN SIE IHRE SINNE MIT UNUNTERBROCHENEM BLICK AUF DIE FASZINIERENDE MEERESLANDSCHAFT VON DER FLY BRIDGE UNSERER YACHT. OB DER ENDLOSE OZEAN ODER DIE LEBENDIGEN FARBEN DES SONNENUNTERGANGS – JEDER MOMENT BIETET EINE ATEMBERAUBENDE KULISSE FÜR IHRE ENTSPANNUNG.

FLY BRIDGE





UPPER DECK

Unser Oberdeck bietet ausreichend Platz zum Tanzen, Mischen und Geselligkeit, sodass Ihre Gäste genügend Raum haben, sich zu bewegen und zu feiern. Ob Sie eine intime Zusammenkunft oder eine große Feier veranstalten, das Oberdeck unserer Yacht erfüllt all Ihre Wünsche.

Fahren sie durch die Gewässer von Dubai und bestaunen Sie die atemberaubenden Ausblicke, die Sie umgeben. Von unberührten Küstenlinien bis hin zu ikonischen Wahrzeichen – jeder Moment auf unserer Majesty-Yacht ist ein Fest für die Sinne.

EVENTSDXB.COM

CREATING MEMORIES